
ДГ № 164 „Зорница“ 

1614 гр. София, р-н „Овча купел“, ул. „Мечево усое“ № 6 

тел. 02/957 86 22 info@dg164zornica.bg  

Изх. № 8/05.11.2023г. 

 

ДО 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯ 

 НА  ОБЩЕСТВЕНИЯ СЪВЕТ 

КЪМ ДГ № 164 „ЗОРНИЦА“ 

Г-Н БОГДАНОВ 

 

 

И С К А Н Е 

 

ЗА СВИКВАНЕ НА ОБЩЕСТВЕНИЯ СЪВЕТ 

От Мариета Йорданова Велкова 

Директор на ДГ № 164 „Зорница“ 

 

 

      Относно: провеждане на заседание 

 

       УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН БОГДАНОВ,  

В качеството Ви на председател на обществения съвет към ДГ № 164 „Зорница“, Ви каня 

на заседание на Обществения съвет, което ще се проведе 11.10.2023 г. /сряда/, от 17.30 

ч. в директорския кабинет на детската градина. 

 

 

Заседанието ще се проведе при следния дневен ред: 

 

1. Избор на нов Обществен съвет за периода УГ 2023/2024 – УГ 2025/2026. 

2. Предложения и идеи на Обществения съвет към ДГ № 164 „Зорница“за работа 

през новия мандат. 

 

 

 

С УВАЖЕНИЕ: 

МАРИЕТА ВЕЛКОВА 

ДИРЕКТОР ДГ № 164 „ЗОРНИЦА“ 

 

 

 

Уведомен:.........П............... 

             /Виктор Богданов/ 
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ДГ № 164 „Зорница“ 

1614 гр. София, р-н „Овча купел“, ул. „Мечево усое“ № 6 

тел. 02/957 86 22  info@dg164zornica.bg 

 

 

 

 

 

 

П О К А Н А  

 

ДО ЧЛЕНОВЕТЕ НА ОБЩЕСТВЕНИЯ СЪВЕТ 

към ДГ № 164 „Зорница“ 

 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН БОГДАНОВ,  

В качеството Ви на председател на обществения съвет към ДГ № 164 „Зорница“, Ви каня 

на заседание на Обществения съвет, което ще се проведе 11.10.2023 г. /сряда/, от 17.30 

ч. в директорския кабинет на детската градина. 

 

 

Заседанието ще се проведе при следния дневен ред: 

 

1. Избор на нов Обществен съвет за периода УГ 2023/2024 – УГ 2025/2026. 

2. Предложения и идеи на Обществения съвет към ДГ № 164 „Зорница“за работа 

през новия мандат. 

 

 

 

 

 

Моля, в срок до 10.10.2023 г. да потвърдите Вашето участие в заседанието. 

 

 

Директор на ДГ № 164 „Зорница“:.............П.................... 

                                                             /М. Велкова/ 
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ДГ № 164 „Зорница“ 

1614 гр. София, р-н „Овча купел“, ул. „Мечево усое“ № 6 

тел. 02/957 86 22 info@dg164zornica.bg 

 

ПРОТОКОЛ  № 1/ 11.10.2023 г. 

       Днес, 11.10.2023 г. се проведе заседание на Обществения съвет към ДГ № 164 

„Зорница“за избор на нови председател и членове. Присъстваха излъчените на 

предварителни  родителски срещи представители от четири групи – яслена група, IA, IБ 

и II-ра: 

1. Ванина Александрова 

2. Гергана Андонова 

3. Илиана Николова 

4. Милена Топалова 

5. Стефка Георгиева 

6. Таня Михайлова 

7. Христо Митов 

 По уважителни причини отсъстваше само г-жа Н. Бальовски, майка на дете от IБ група.  

Присъстваха  родителите, членове на ОС от изтеклия мандат: 

1. Виктор Богданов – председател на ОС към ДГ № 164 „Зорница“; 

2. Борислав Петровски – член на ОС; 

3. Виолета Конова – член на ОС; 

4. Ивелина Ралчева– член на ОС,  

както и г-жа Д. Лучанска - заместник-кмет на район „Овча купел“ към Столична община, 

определена със заповед за представител на финансиращия орган. 

 

Срещата протече при следния дневен ред: 

1. Избор на нов Обществен съвет; 

2. Предложения и идеи на Обществения съвет към ДГ № 164 „Зорница“за работа 

през новия мандат. 

 

ХОД НА ЗАСЕДАНИЕТО:  

      Г-жа Велкова, директор на детската градина, представи г-жа Д. Лучанска и 

родителите - настоящи и бъдещи членове на ОС. Представи г-жа Цветана Георгиева-

главен учител и протоколчик на срещите и предложи гласуване на нов. Г-н Петровски 

mailto:info@dg164zornica.bg


предложи г-жа Цветана Георгиева да продължи да изпълнява тази функция, тъй като вече 

има опит, което бе прието. 

        Председателят на ОС с мандат 2020/2023 г., Виктор Богданов запозна родителите с 

дейността на съвета, като уточни, че техният мандат е протекъл спокойно и ролята им се 

е състояла в това, да бъдат връзка между екипа на ДГ и останалите родители. Обясни, че 

с екипа на ДГ № 164 „Зорница“ се работи в синхрон и при пълно доверие и че са 

съдействали за реализиране на различни проекти. Г-жа Велкова уточни, че в началото на 

всяка учебна година, заедно – екипът на ДГ № 164 „Зорница“ и Общественият съвет си 

поставяме определена цел, по която да работим. Г-жа Таня Михайлова помоли да изброят 

някои от реализираните цели. Председателят, г-н В. Богданов и г-жа Велкова разказаха 

за постигнатото: 

1.  Построяване и оборудване на две нови площадки; 

2.  Асфалтиране и разчертаване на площадка по БДП; 

3.  Построяване на футболно игрище по проект, с дофинансиране от детската 

градина; 

4. Ремонти на кухненски офиси в старата сграда; 

5. Ремонт на покрива на старата сграда; 

6. Създаване на еко градинки, дейност за която г-н Петровски е съдействал с 

удоволствие; 

       След това членовете от изтеклия мандат пожелаха спорна работа на бъдещите и се 

премина към гласуване на нови. 

Г-н Митов предложи г-н Петровски да поеме поста на председател, като човек с най-

голям опит от предходния мандат. С право на глас са всички нови делегати и г-жа 

Лучанска - заместник-кмет на район „Овча купел“ към Столична община. 

РЕШЕНИЕ № 1   

Гласували: „за“ приемане на предложението – 8 души; „против“ – няма; „въздържали 

се“ – няма. Предложението беше прието. 

Заседанието премина към избор на основни и резервни членове на Обществения съвет. 

Родителите – делегати определиха помежду си, съобразно с тяхната заетост, за основни 

членове: 

1. Ванина Александрова 

2. Милена Топалова 



3. Таня Михайлова 

Г-н Петровски предложи към резервните членове да се включи г-жа  Н. Бальовски, която 

не успя да присъства на заседанието. Предложението беше прието.  

Резервни членове: 

1. Гергана Андонова 

2. Илиана Николова 

3. Ния Бальовски 

4. Стефка Георгиева 

5. Христо Митов 

РЕШЕНИЕ № 1.1   

Гласували: „за“ приемане на предложенията за основни и резервни – 8 души; „против“ 

– няма; „въздържали се“ – няма. Предложението беше прието.  

След гласуването г-жа Велкова запозна накратко членовете с основните функции на ОС 

        Периодичност на заседанията – не по-малко от четири пъти годишно, като първият 

път е в началото на учебната година. 

1. Основни функции на обществения съвет: 

1.1 Одобрява стратегията за развитие на ДГ; 

1.2 Участва в работата на педагогическия съвет с право на съвещателен глас; 

1.3 Прилага политики и мерки за подобряване качеството на образователния процес; 

1.4 Дава становище за разпределението на бюджета на ДГ по дейности и размера на 

капиталовите разходи, както и за отчета за изпълнението му; 

1.5 Съгласува годишния план; 

1.6 Съгласува избраните от учителите учебни комплекти, предоставени за 

безвъзмездно ползване по чл. 164, ал. 2 от ЗПУО; 

1.7 Участва в комисиите за атестиране на директорите; 

1.8 Сигнализира компетентните органи при установяване нарушения на нормативни 

актове, свързани с дейността на детската градина; 

1.9 Участва при изработване на Етичния кодекс на ДГ – към настоящия момент има 

действащ ЕК и избрана комисия, която следи за неговото прилагане в условията 

на конкретните групи. Ако ОС счете за необходимо можем да открием процедура 

за неговото актуализиране; 



1.10 Обществения съвет дава становища и по други въпроси по искане на директора, 

на педагогическия съвет, на регионалното управление на образованието или на 

съответния министър – първостепенен разпоредител с бюджета. 

Директорът поясни, че Правилникът за създаването, устройството и дейността на 

обществените съвети към детските градини и училища е обнародван в ДВ. бр. 75 от 27 

септември 2016 г.  

Втора точка от дневния ред: 

След избора на новия ОС бяха обсъдени някои теми по които може да се предприемат 

действия: 

1. Съдействие при набирането на персонал за бъдещия филиал на детската градина. 

Г-жа Велкова сподели, че кризата за медицински сестри е голяма, а предстои назначаване 

на четири сестри за двете яслени групи във филиала. Г-жа Таня Михайлова попита не е 

ли възможно вместо медицински сестри, да бъдат назначени педагози. Г-жа Велкова 

обясни, че това е пилотен проект, но не е възможно щатовете да бъдат заменени изцяло 

с педагогически, предвид възрастта на децата. 

       2. Осъществяване на лобистка дейност в желанието за саниране на старата сграда. Г-

жа Велкова разказа за трудностите при финансиране на такива проекти. Разказа за 

условията, които трябва да бъдат изпълнени, част от които е ремонтът на покрива, 

осъществен през лятото на 2022 г.  

       3. Продължаване на проекта за еко градинките. ДГ № 164 „Зорница“ е участвала и 

отново ще участва в програма за засаждане на дървета на Столична община. 

       4. Почистване и ремонт на площадките и уредите за игра на двора, съвместно с 

родителите през пролетта на 2024 г.  

Г-н Петровски и г-жа Велкова разказаха за добрите резултати от пролетта на 2022 година, 

когато отново заедно с родителите обновихме площадките и засадихме много дървета, 

декоративни храсти и цветя. 

        5. Курс по оказване на долекарска помощ за предучилищните групи 6-7 годишни. Г-

н Петровски отправи това предложение и разказа за курса, осъществен с екипа на 

детската градина. 



     Г-жа Михайлова разказа за инициатива с фондацията „Очи на четири лапи“ в детската 

градина на по-голямото й дете. Предложението й беше да се организира ден за 

запознаване на децата с кучета водачи и тяхната роля. Инициативата, обаче, е свързана с 

набиране на средства в кутия за благотворителност. Г-жа Велкова няма нищо против, но 

държи, ако това се случи, някой родител да застане с името си и с гаранция къде и за 

какво са набираните средства.  

      След това г-жа Велкова сподели с новите членове нашия добър опит по отношение 

на празничния календар и тържествата на децата с родителите и изрази надежда, че 

възродената традиция последните тържества на предучилищните групи да бъдат в двора 

на детската градина, ще продължи. 

РЕШЕНИЕ № 2    

Гласували: „ЗА“ приемане на предложенията за набелязани цели – 5 души; „против“ – 

няма; „въздържали се“ – няма. Предложението беше прието.  

Поради изчерпване на дневния ред директорът обяви края на общата родителска среща. 

 

ПРОТОКОЛИРАЛ  ЗАСЕДАНИЕТО:...........П............... 

/ЦВ. ГЕОРГИЕВА/ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОС:...................П....................... 

                                                     / Б. ПЕТРОВСКИ / 
ЗАМЕСТНИК-КМЕТ НА  

РАЙОН „ОВЧА КУПЕЛ“..................П.................. 

                                              /Д. ЛУЧАНСКА/ 

 


